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Art Huvudstyrelsemöte 
Tid 18.30
Plats Romevi
Närvarande: Kalle Engström, Thomas Thunberg, Janne Flodin, Kjell Johansson, Tomas Cassanelli, 

Annika Rolfsson

Ansvarig

§ 60 Öppnande

§ 61 Dagordning

§ 62 Föregående
        Protokoll

Kalle hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

Dagordning godkändes.

Föregående protokoll godkändes.

§ 63 Dunross En representant för Dunross besökte föreningen och beskrev 
företaget och deras arbete med sponsring av barn och 
ungdomsidrott. Andra söndagen i november arrangeras 
Dunrossdagen – inbjudan kommer till föreningen. 
Ett sponsoravtal undertecknades mellan Dunross och RUF.

§ 64 Ekonomi utdrag Inga utdrag.

§ 65 Ekonomi Finns fortfarande medlemmar som inte betalat medlemsavgift för 
2014. Vi samkör nya medlemsregistret med aktuella inbetalningar 
och gör ett utskick.

Resultatrapport 2013, budget 2014, årsmötesprotokoll lämnat till 
Swedbank.

Styrelsen beslutade att inte ta en checkkredit hos Swedbank. 
Istället undersöker styrelsen möjligheten att minska hur mycket 
föreningen amorterar varje månad på det lån vi har hos 
Swedbank.

Fortsatt uppföljning av årets budget. Vi håller kostnaderna men 
föreningens intäkter har minskat.

Thomas / 
Janne

Annika

Annika

§ 66 Fotboll Dam & Damjunior. Diskussioner kring fortsatt samarbete med 
Hermansby vilket styrelsen ser som viktigt.

Föreningen bjuder in F & P07 i närområdet till en träningsturnering 
i slutet på höstsäsongen. Datum bestämt till lördagen 20/9. F & 
P07-laget arrangerar.

Fotbollsskolan för F & P08 har kommit igång. Diskussion om att 
dela upp pojkar och flickor var för sig 2015.

Janne



Valberedningen fick i uppdrag att ta fram förslag till medlemmar av 
fotbollssektionen inför höstmötet.

Ledarutbildningarna Avspark och Bas1 kommer att genomföras på 
Romevi under hösten.

Katarina / 
Anders

§ 67 Kansli info Styrelsen undersöker kostnaden för att byta ut a-planens 
högtalarsystem.

Janne

§ 68 Övriga frågor Utbildning / information om IdrottOnline genomförd av SISU.

Diskussion kring ledaraktivitet. Styrelsen beslutade att en aktivitet 
genomförs lördagen den 14/3.

Finns brister på motionsslingan som är kommunens ansvar. Janne 
kontaktar kommunen. 

Styrelsen har tagit fram ett förslag till diplom till alla sponsorer av 
konstgräsplanen. Förslaget lämnat för tryck.

Höstens arbetsdag närmar sig. Påminnelse ligger ute på 
hemsidan. Kansliet gör ett mailutskick för att påminna 
medlemmarna i föreningen.

Problem att nå ansvariga för dagbarnverksamheten på 
kommunen. Vi gör nytt försök.

Innebandyn har svårt att få träningstider. Laget får låna en tid av 
SKIBK tisdagar 21:00 – 22:30 i Mimershallen. Laget får hjälp av 
kansliet med att hitta en liten hall för ytterligare träning.

Kjell rapporterade från Bingoalliansens möte om öppningen av 
bingo på internet. 3/9 öppnar siten för spel. 

Diskussion om utbyggnad av altanen – kiosken.

Annika rapporterade att fem barngympagrupper startar i 
september.

Höstmöte torsdagen 20/11
Höstens arbetsdag den 13/9
Huvudstyrelsemöte 6/10, 3/11, 1/12 

Janne

Kjell

Janne

Kjell

Janne

Janne

Kjell

Kjell

Thomas

Annika

§ 69 Nästa möte Nästa möte måndag 6/10 klockan 18:30.
För fika ansvarar: Annika

§ 70 Avslutning Mötet avslutades

…………………………….. ………………………..

Kalle Engström Thomas Thunberg
Ordförande Sekreterare 


